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با دس��تور رئی��س جمهور موانع س��ه موضوع ویژه 
و اولوی��ت دار پروژه دو خطه ک��ردن راه آهن قزوین-

زنجان، احداث سد مشمپا و معادن استان زنجان رفع 
و در مدار اجرا قرار گرفتند.

به گزارش ایس��نا، س��ید ابراهیم رئیس��ی در ادامه 
برنامه های دور دوم س��فر اس��تانی دول��ت مردمی به 
استان زنجان با حضور در نشست پیگیری موضوعات 
ویژه اس��تان، ضمن بررس��ی موان��ع و دلایل چرایی 
معط��ل ماندن برخی مس��ائل و موضوعات اولویت دار 
زنجان ضمن تعیین زمان، دس��تورات لازم برای رفع 
این موانع را صادر و مسئولان مربوطه را به تسریع در 

اجرای این مسائل مکلف کرد.
در این جلس��ه ابتدا موضوع دوخطه کردن راه آهن 
قزوین-زنجان به عنوان یکی از مطالبات و خواسته های 
جدی مردم اس��تان مطرح و موانع اجرای این طرح از 
جمله تامین اعتبار لازم برای احداث آن مورد بررسی 

قرار گرفت.
بر اساس گزارش وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل 
ش��رکت راه آهن، این پروژه به طول ۱۸۱ کیلومتر در 
دور اول س��فر استانی رئیس جمهور به استان بالغ بر 

۸۰۰ میلیارد تومان تخصیص اعتبار داش��ته است که 
تاکن��ون تنها نیمی از آن تحق��ق یافته و تکمیل این 
پروژه نیازمند تخصیص اعتبار باقی مانده اس��ت که با 
دستور رئیس جمهور مقرر شد بخشی از آن از طریق 

اجرای قانون مولدس��ازی از سوی استانداری و مابقی 
از منابع وزارت راه و شهرس��ازی و اعتبارات س��ازمان 

برنامه و بودجه تامین شود.
در ادامه این جلس��ه موضوع بلاتکلیفی طرح س��د 

مش��مپا با ۴۰ درصد پیش��رفت فیزیکی مورد بررسی 
قرار گرفت.

این پروژه که عملیات اجرایی آن از س��ال ۹۲ آغاز 
شده بود، در سال ۹۵ متوقف شد. پس از ارائه گزارشات 
نمایندگان وزارت نیرو و رئیس سازمان محیط زیست، 
با توجه به نیاز مبرم استان به منابع آبی و اهمیت این 
پروژه در تامین آب ش��هروندان زنجانی و همچنین با 
توجه به اینکه ساخت س��د دارای مجوز قانونی بوده، 

مقرر شد عملیات ساخت و تکمیل آن آغاز شود.
در این جلس��ه همچنین موضوع اخذ مجوز محیط 
زیس��تی برای ۱۰ معدن اولویت دار اس��تان زنجان از 
جمله س��نگ آهن ارجین، مس مشکین، مس ماری، 
م��س قوزلو، م��س کرد کندی، آه��ن بلقیس، چینی 
تخته یورد، قره داش، بلند پرچین و گون مطرح ش��د 
که با موافقت رئیس سازمان حفاظت از محیط زیست 
مش��کل مجوز ۵ معدن مرتفع شد و برای رفع مشکل 
مابقی معادن نیز معاون اجرایی رئیس جمهور مکلف 
ش��د با تشکیل تیمی مهندس��ی، نظرات کارشناسان 
س��ازمان محیط زیس��ت را با قانون انطب��اق دهند تا 
طرح های باقی مانده معدنی نیز تعیین تکلیف شوند.

تامین مالی پروژه دو خطه کردن خط آهن قزوین - زنجان
در جلسه پیگیری موضوعات ویژه استان زنجان صورت گرفت؛

 رفع بلاتکلیفی اجرای سد مشمپا

زب�ان خان�م  از  لندفی�ل ه�ا    قضی�ه 
مدیرعامل

 در ابتدای نشس��ت ای��ن هفته که ق��رار بود 
گزارش پروژه لندفیل های مرکز دفن مهندسی، 
بهداشتی پس��ماند و توسعه تصفیه خانه شیرابه 
حاصل از پسماندهای ش��هری از سوی شهردار 
ارائه ش��ود به علت غیب��ت او، توضیحات لازم از 
سوی مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند انجام 

گرفت.
 حبیب��ه هراتی در این خص��وص گفت: پروژه 
لندفی��ل های ش��هر تبریز از جمل��ه بزرگترین 
لندفی��ل ه��ای کش��ور هس��تند که در دس��ت 
اح��داث ب��وده و تم��ام ن��کات لازم در خصوص 
 ممانع��ت از خ��روج ش��یرابه پیش بینی ش��ده 

است.
وی با اش��اره ب��ه اینکه لندفیل پس��ماندهای 
ش��هری تبریز در ۵ س��لول طراحی ش��ده است 
افزود: سلول ش��ماره یک در سال ۱۳۹۲ افتتاح 
ش��ده و از س��ال ۹۷ پذیرش زباله صورت نمی 
گی��رد و به مرک��ز دفن قدیمی هدایت ش��ده و 
سلول ش��ماره دو با ظرفیت یک میلیون و ۴۰۰ 
هزار مترمکعب برای ۴ س��ال آین��ده جوابگوی 

شهر تبریز خواهد بود.
هراتی با اش��اره به اینکه سلول  شماره ۲ آماده 
بهره برداری است و ۵ بهمن به بهره برداری می 
رس��د ادامه داد: در کنترل شیرابه  ها، چند لایه 
ش��امل خاک رس، ژئومنبرند، تکستال و لایه زه  
ک��ش بعد از لوله گ��ذاری و کار ش��ده و انتقال 
شیرابه به صورت عرضی به انتهای سلول شماره 
۲ هدایت شده و از آنجا به حوضچه  های تبخیر 

هدایت می گردد.
  نظرات روسای کمیسیون های کاربردی 

شورا
عضو ش��ورای شهر با اشاره به اینکه برای ارائه 
گزارش بیش��تر حضور معاون عمرانی ش��هردار 
ض��روری بود تا درصد پیش��رفت پ��روژه، درصد 
تحقق بودجه و نیاز آتی آن مشخص شود گفت: 
در موضوع پسماند، دفن مهندسی و بهداشتی و 
کنترل ش��یرابه آن یکی از چالش های اکثریت 
شهرهاس��ت ل��ذا در ح��ال حاض��ر در زباله  گاه 
قدیمی دفن داریم و ش��یرابه ب��ه حوضچه  های 

تبخیر هدایت می شوند.
احد صادقی با ذکر این نکته که شهرداری چند 
س��ال اس��ت که ورود جدی در این حوزه داشته 
و در کنار دفن، موضوع اساس��ی کنترل شیرابه 
زباله را مدنظر قرار داده اس��ت افزود: سوال این 
است که شیرابه لندفیل شماره ۲ به کجا هدایت 

می ش��ود حوضچه قدیمی؟ ی��ا محل جدید؟ و 
موضوع بعدی، تصفیه شیرابه است که نیاز است 
توصیح بیشتری برای روند احداث تصفیه خانه و 
غیره ارائه شود و اینکه سیستم نگهداری تصفیه 

خانه به چه شکل خواهد بود؟
سیدکاظم زعفرانچیلر دیگر عضو شورای شهر 
نیز با اش��اره ب��ه اینکه ش��هرداری در خصوص 
ترمیم پروژه های نیمه کاره ادوار گذش��ته قدم 
های بزرگی برداشته است گفت: اما با این حال، 
ش��یرابه باکس های زباله در سطح خیابان های 
ش��هر جاری می شود زیرا بسیاری از باکس های 
شهری چرخ ندارند و حمل و نقل آنها با مشکل 

روبرو می گردد.
وی ب��ا ذک��ر ای��ن نکته ک��ه در بس��یاری از 
معاب��ر مرفه ش��هر، باکس های زبال��ه به صورت 
زیرزمینی تعبیه شده اس��ت افزود: باید مطالعه  
های تخصصی برای زیرزمینی شدن باکس های 
پیرامون معابر گردشگری از جمله مقبره  الشعرا 

و یا سایر مسیرها نیز در دستور کار قرار گیرد.
  اهمیت ناحیه محوری از زبان متخصص 

شورا

در بخش دیگ��ری از تایم نشس��ت علنی این 
هفته، گزارش عملکرد شهرداران نواحی مناطق 
دهگانه و اثرات مدیرت ش��هری مبتنی بر ناحیه 
محوری توس��ط بابایی اقدم - رئیس کمیسیون 
معماری و شهرس��ازی شورای شهر تبریز - ارائه 

گردید.
فری��دون بابای��ی اق��دم گفت: بررس��ی لایحه 
شهرداری تبریز مبتنی بر تجویز اصلاح هندسی 
و جابجای��ی خیاب��ان ۴۵ مت��ری انقلاب و طرح 
اتص��ال آن از طری��ق ای��ده ل��و به پاس��داران و 
اتصالات میانی آن بررسی شده است لذا از تعداد 
۳۶ ناحیه شهرداری و حریم مصوب شورای شهر 
تاکنون ۲۲ شهرداری ناحیه و ۴ شهرداری حریم 

در سطح مناطق شهرداری  ایجاد شده است.
وی اف��زود: در مناطق ش��هرداری در خصوص 
نمودار و چارت سازمانی، شرح وظایف، اختیارات 
ش��هرداری های حریم و نواحی حقوق و مزایای 
پرسنلی ش��هرداران نواحی و حریم وحدت رویه 
وجود ندارد و شهرداران منصوبی اغلب در مناطق 
با حفظ سمت قبلی به این پست منصوب شده و 
ضمن انجام وظایف اداری و سازمانی پست قبلی 

به طور ضمنی به عنوان شهردار  ناحیه نیز انجام 
وظیفه می کنند.

رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای 
شش��م اضافه کرد: طبق نتایج بررس��ی عملکرد 
مناطق، ش��هرداران مناطق عموم��اً در ارتباط با 

این طرح توجیه نشده و اطلاعات و آگاهی کافی 
در ارتباط ب��ا اهداف جزئی��ات و مراحل اجرای 

طرح ندارند که این امر باید مدنظر قرار گیرد.
 نظر معاون شهردار درباره ناحیه محوری 

۱۴۰۳
در این لحظه، مع��اون هماهنگی امور مناطق 
شهردار تبریز با اشاره به اینکه شهرداری منطقه 
دو، ۱۱ نف��ر در ناحی��ه دو و ۱۸ نف��ر در ناحیه 
دو نفر را مس��تقر کرده اس��ت گف��ت: برخی از 
س��اختمان های شهرداری، استاندارد یک ناحیه 
نیست و بحث ساختمان در بودجه امسال و سال 

آینده نیز مشخص شده است. 
س��یاوش فتح اللهی افزود: در منطقه چهار نیز 
۴ ناحیه وجود دارد ولی مشکل ساختمان وجود 
دارد و ضروری اس��ت تا در بودجه سال آینده در 
نظر گرفته شود و یا اینکه ملک اجاره ای گرفته 
ش��ود اما در منطقه ۵ مشکل ناحیه وجود ندارد 
و در منطقه ۶ نیز دو ش��هردار ناحیه وجود دارد 
و بقیه دو ناحیه، مش��کل نیروی انس��انی وجود 
دارد، در منطقه ۷ نیز هر چهار ناحیه راه اندازی 

شده است.

وی با ذکر این نکته که در منطقه ۸ دو ناحیه 
وجود دارد که هر دو ناحیه در ملک ش��هرداری 
مستقر بوده و با فعالیت مناسب، نیازمند حمایت 
هستند خاطرنش��ان کرد: در منطقه ۱۰ نیز سه 
ناحی��ه وجود دارد که ۵۰ نفر نیرو داش��ته و هر 
س��ه ساختمان نیز متعلق به ملک شهرداری می 

باشد. 
به گفته فتح اللهی، در نواحی تبریز اس��تارت 
ناحیه محوری کلید خورده و پیش��رفت فیزیکی 
متفاوت دارند و این مورد به دلیل عدم آش��نایی 
معاونت هاس��ت که مقرر ش��ده است شیوه نامه 
ای ببن معاونان ش��هرداری اجرا شود تا از سال 
آینده، ناحیه محوری به اولویت اصلی شهرداری 

تبریز در امور شهری تبدیل گردد.
  بخش�ی از نطق عضو همیشه خبرساز 

شورا
نطق میان دس��تور نشست شورای ششم شهر 
تبریز نیز به محمدحس��ن اس��وتچی عضو ادوار 
شورا اختصاص داشت که طبق معمول، خبرساز 
بوده و با صدای گیرا و بلند به سخنرانی پرداخت 
و از عدم حضور شهردار در جلسه علنی و رسمی 

شورا گلایه کرد.
وی با اشاره به اینکه شهرداری باید به وضعیت 
س��رویس های بهداشتی سطح ش��هر رسیدگی 
کند افزود: در روزهای اخیر به یکی از س��رویس 
های بهداش��تی رفتم ک��ه متصدی آن در داخل 
س��الن دستشویی نشس��ته بود، در حالی که در 
مقابل س��اختمان امکان نشستن وجود داشت و 
البته نه آب گرم داشت و آن مسئول بیچاره هم 

با یک الِمِنت، خود را گرم می کرد. 
وی در بخش دیگری از اظهارات خود به تزویر 
و اظه��ارات ش��عارگونه برخی از افراد مس��ئول 
واکنش نشان داد و افزود: بسیار تاسف آور است 
که همیش��ه در مورد شهید مهدی باکری سخن 
می گوییم و در کنگره س��رداران شهید، رشادت 
و مسئولیت پذیری ایشان را اظهار می کنیم اما 
یک قط��ره از پیام های آقا مهدی را در س��طح 

شهر اجرا نمی کنیم.
اس��وتچی با ذکر ای��ن نکته که هر س��ازمان، 
مش��تریان داخلی و بیرونی خ��اص خود را دارد 
اضافه کرد: پرس��نل جزو مش��تریان داخلی آن 
مجموعه اس��ت اما پرس��نل ما به طُرق مختلف 
و گاهی به ص��ورت عمدی به جان همدیگر می 
افتند، ان��گار کارکنان داخلی ش��هرداری اعم از 
قراردادی، رس��می، کارمعین و غیره با همدیگر 
جن��گ داخلی دارند و در مورد میزان دریافتی و 

تشویقی و امثال آن درگیر هستند.

ناحیه محوری
راهبرد مدیریت تبریز ۱۴۰۳

مباحث جذاب نشست شماره ۱۶۷ پارلمان شهری 
تبریز زیر ذره بین "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

یکصد و شصت و هفتمین جلسه رسمی شورای ششم شهر تبریز به ریاست روح الله دهقان نژاد به 
عنوان نائب رئیس در غیاب ش�هرام دبیری و با حضور اعضای ش�ورا، کارشناسان و مدیران شهری و 
البته بدون حضور ش�هردار تبریز در عمارت تاریخی ساعت برگزار گردید و عمدتاً مشکلات اجرای 
لندفیل دفن زباله های شهری مورد بررسی قرار گرفت. در نشست این هفته، محمدحسن اسوتچی که 
سابقه نطق های آتشین در ادوار گذشته شورا را دارد در خصوص مسائل کارگری و پرسنلی مجموعه 
ش�هرداری به س�خنرانی پرداخت و از بی توجهی دستگاه های نظارتی درباره وقوع برخی از مسائل 
انتقاد کرد و شعارگویی برخی مدیران را تهوع آور خواند. نکته جالب توجه نشست علنی این هفته 

شورا، عدم حضور شهردار تبریز بود که مورد انتقاد چند تن از اعضا گردید، به اعتقاد آنها، در دستور 
جلسه ای که مربوط به مسائل مدیریت پسماند بود می بایست یعقوب هوشیار یا معاون عمرانی وی 
درباره توضیحات تکمیلی و کلان آن حاضر می شد زیرا حضور مظفر سلیمانی - معاون اداری و مالی 
او - که هیچگونه صحبتی نکرد کارساز نشد! نکته جذاب دیگر، غیبت شهرام دبیری - رئیس شورا - 
بود که مدیریت جلسه توسط روح الله دهقان نژاد نائب رئیس جوان شورا انجام گرفت و او با تسلط بر 
جلسه، دقیقاً در ساعت ۱۱ که تایم قانونی جلسه به اتمام می رسد "ختم جلسه" را اعلام کرد و نشان 

داد که برای یک بار هم که شده، می توان جلسه را در زمان مقرر به پایان رساند...

یک عضو شورای 
شهر تبریز می گوید 

همیشه در مورد 
مسئولیت پذیری 

شهید باکری سخن 
می گوییم اما یک 
قطره از پیام های 
آقا مهدی را در 
 سطح شهر اجرا

 نمی کنیم

موافقت مجلس با لایحه ارجاع اختلاف بانک 
مرکزی ایران و دولت پادشاهی بحرین به داوری

نماین�دگان مجل�س ش�ورای 
اس�امی به بانک مرکزی اجازه 
دادن�د ت�ا نس�بت ب�ه پیگیری 
حقوق�ی و اس�ترداد مطالب�ات 
خود از بانک های کش�ور بحرین 
و مطالبه خس�ارات ناشی از آن 
به عنوان س�رمایه گ�ذار اقدام 

کند.
به گزارش ایس��نا، نمایندگان مجلس ش��ورای اسلامی در جلسه علنی مجلس، 
گزارش کمیس��یون اقتصادی درباره لایحه ارجاع اخت��لاف بانک مرکزی ایران و 
دولت پادش��اهی بحرین به داوری را بررس��ی کرده و کلیات و جزئیات این لایحه 

را به تصویب رساندند.
بر اساس ماده واحده این لایحه، به بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران اجازه 
داده می ش��ود در اجرای م��اده ۱۱ قانون موافقتنامه تش��ویق و حمایت متقابل 
از س��رمایه گذاری بین دولت جمهوری اس��لامی ایران و دولت پادشاهی بحرین 
مص��وب ۱۳۸۲ با همکاری معاونت حقوقی رئیس جمهور نس��بت به طی فرآیند 
داوری مطابق موافقتنامه مذکور، درباره پیگیری حقوقی و استرداد مطالبات خود 
از بانک های کش��ور بحرین و مطالبه خس��ارات ناش��ی از آن  به عنوان س��رمایه 
گ��ذار، ابت��دا از طریق مذاکره با بانک ها و یا دولت کش��ور بحری��ن اقدام نمایند 
و در ص��ورت عدم وصول مطالبات جمهوری اس��لامی ای��ران، حداکثر تا دو ماه 
پس از ابلاغ این قان��ون، بانک مرکزی با همکاری معاونت حقوقی رئیس جمهور 
 مکلف اس��ت نس��بت به طرح دعاوی حقوق��ی علیه بانک ها و ی��ا دولت بحرین 

اقدام نماید.
تبصره: بانک مرکزی جمهوری اس��لامی ایران مکلف اس��ت به صورت سه ماهه 
گزارش اجرای این حکم قانونی و وصول مطالبات مذکور را به کمیسیون اقتصادی 

مجلس شورای اسلامی ارائه نماید.

آغاز ثبت شکایت داوطلبان احراز صلاحیت نشده 
انتخابات مجلس

ثبت شکایت داوطلبان شرکت 
انتخابات  دوره  دوازدهمی�ن  در 
مجل�س ش�ورای اس�امی ک�ه 
صاحی�ت آن ه�ا احراز نش�ده 
اس�ت، از روز - یکش�نبه - ۱۷ 

دی - آغاز شد.
به گزارش ایس��نا، عباس جوهری 
معاون سیاسی اجتماعی استانداری 
تهران گفت: از ۵ هزار و ۷۰۶ هزار نفر از داوطلبان ش��رکت در انتخابات مجلس 
ش��ورای اس��لامی، صلاحیت ۲ هزار و ۷۰۰ نفر تایید شده اس��ت. این تعداد در 

مقایسه با مدت مشابه رشد ۲ برابری را نشان می دهد.
وی ادام��ه داد: داوطلب��ان ش��رکت در انتخابات مجلس ش��ورای اس��لامی که 
صلاحیت آن ها احراز نش��ده، تا روز س��ه ش��نبه ۱۹ دی فرصت دارند به صورت 

غیرحضوری به سامانه شورای نگهبان به نشانی
davtalab.shora.gc.ir مراجع��ه و اعت��راض خ��ود را ثب��ت کنن��د. 
 ش��ورای نگهب��ان ۳۰ روز فرصت اعلام نتایج رس��یدگی به اعتراض��ات این افراد 

را دارد.
ب��ا  همزم��ان  اس��لامی  ش��ورای  مجل��س  انتخاب��ات  دوره  دوازدهمی��ن 
 شش��مین دوره انتخاب��ات مجل��س خب��رگان رهب��ری یازدهم اس��فند ۱۴۰۲ 

برگزار می شود.

خبر

وزیر امور خارجه کش�ورمان در پاس�خ ب�ه تماس تلفنی 
وزیر امور خارجه فرانسه گفت: امنیت غزه و کرانه و امنیت 

منطقه، بهم پیوسته است و جنگ راه  حل نیست.
ب��ه گزارش خبرگ��زاری مهر، کاترین کولون��ا، وزیر امور خارجه 
فرانس��ه در تم��اس تلفنی با حس��ین امیرعبداللهی��ان وزیر امور 
خارجه جمهوری اسلامی ایران، اقدام تروریستی در گلزار شهدای 

کرمان را محکوم کرد.
وزیر امورخارجه فرانسه با ابراز نگرانی در خصوص افزایش شدت 
تنش ها در منطقه، خواستار نقش آفرینی جمهوری اسلامی ایران 

برای جلوگیری از گسترش دامنه درگیری ها شد.
امیرعبداللهیان در این گفتگو، ضمن مورد توجه قرار دادن اقدام 
دولت فرانس��ه در محکومیت حمله تروریستی اخیر در کرمان که 
منج��ر به ش��هادت جمعی از مردم ش��د، ضرورت ت��لاش جامعه 
جهانی برای مقابله مؤثر و عملی با اش��کال مختلف تروریس��م را 

مورد تاکید قرار داد.
وزیر امور خارجه کشورمان در ادامه با اشاره به تحرکات فرانسه 

در موضوع فلس��طین، توقف جنایات رژیم صهیونس��یتی و نسل 
کش��ی های در حال انجام در غزه، لزوم اق��دام عملی برای توقف 
کش��تار غیر نظامیان، تس��هیل ارسال کمک های بش��ر دوستانه، 
ممانعت از کوچ اجباری و واگذاری آینده فلس��طین در یک روش 
دموکراتیک به خود فلسطینی ها را گامی مؤثر در پایان خشونت ها 
در منطقه دانس��ت. امیرعبداللهیان افزود: تنها راه برای جلوگیری 
از گسترش درگیریها در منطقه و استقرار صلح پایدار در آن، لزوم 
توجه مسئولانه به ریشه چالش ها و نیز عزم جدی برای کمک به 

حل آنها می باشد.
وزیر امور خارجه کش��ورمان با اش��اره به قتل عام ۲۲ هزار غیر 
نظامی و زنان و کودکان در غزه، آمریکا و رژیم اس��رائیل را عامل 
نس��ل کش��ی اخیر در غزه نامید و گفت: نمی ت��وان بدون نگاه به 
اش��غالگری و با باز گذاشتن دست رژیم اس��رائیل، ریشه های بی 
ثبات س��ازی منطقه را نادیده گرفت و در عین حال نگران امنیت 

دریای سرخ و منطقه بود.
امیرعبداللهیان اف��زود: امنیت غزه و کرانه و امنیت منطقه بهم 

پیوسته است و جنگ راه حل نیست.
وزی��ر امور خارجه کش��ورمان تصریح کرد: ای��ران صادق ترین 

حامی امنیت و ثبات در منطقه و جهان است.
در این گفتگو طرفین ضمن توافق بر اهمیت استمرار گفتگوهای 
دیپلماتی��ک و تماس وزرای خارجه، بر لزوم رفع موانع موجود در 
مسیر مناسبات در فضای مبتنی بر احترام متقابل، تاکید کردند.

امیرعبداللهیان در تماس تلفنی همتای فرانسوی:
امنیت غزه و منطقه، بهم پیوسته است/ جنگ راه حل نیست

نماین�ده مردم درود در مجلس ش�ورای اس�امی گف�ت: با توجه به 
امضای ۱۱۰ نفر از نمایندگان برای بررسی خارج از نوبت، لایحه افزایش 

تعطیات آخر هفته به دو روز در دستورکار مجلس قرار گیرد.
به گزارش خبرنگار مهر، حس��ین گودرزی در نشس��ت صحن علنی مجلس 
ش��ورای اسلامی طی تذکر ش��فاهی، اظهار کرد: انتظار می رود بررسی لایحه 
افزایش تعطیلات آخر هفته به دو روز با توجه به امضای ۱۱۰ نفر از نمایندگان 

برای بررسی خارج از نوبت، در دستور کار مجلس قرار گیرد.
نماینده مردم درود در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: مردم تورم بالای 
۴۰ درصد و گرانی روزافزون اقلام خوراکی و معیشتی به ویژه گوشت کیلویی 
۶۰۰ ه��زار توم��ان را تحمل نخواهند کرد. تا دیر نش��ده و توفیقات روزافزون 
دولت در س��ایه این مش��کلات به فراموشی سپرده نشده اس��ت، باید اقدامی 

انجام شود.

گودرزی در صحن مجلس:

لایحه افزایش تعطیلات 
آخر هفته در دستورکار 
مجلس قرار گیرد
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